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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 14. marts 2023 

Tidspunkt: (sandwich fra 16:45) 17:00– 19:00 

Sted:   Mødelokalet på NE.  

Referent:  Nicki 

Til stede: Michael, Nina, Tore, Per, Laura, Nicki, Torben, Jannie, Eva, Jens Christian 

Fraværende: Kristian, Hans Peder, Rebekka, Bjarne, Liva, Arendse,  

1) Godkendelse af referat fra sidste møde   (B) 

2) Godkendelse af dagsorden    (B) 

3) Status fra       (O) 

a. Ledelse 

i. Status gymnastiksal 

Projektgruppen er i gang udarbejdelsen af gymnastiksalens form og indhold indvendigt, 
og ser på de nye muligheder/aktiviteter som det giver skole/SFO for at arbejde med 
motorik og bevægelse hos børnene, samt til fritidsforeningerne. 

Byggeriet forventes at starte i juni 2023. 

 

ii. Status brand og personalerum 

Oprydningsarbejdet er i fuld gang i personalerummet. 

Reparationsarbejdet har været i udbud, og der er fundet et firma. Der afventer nærmere 
melding om hvornår det forventeligt står færdigt. 

Skolen undersøger om man skal genopføre rummet som oprindeligt, eller om der må 
foretages ændringer, så økonomien kan bruges bedst muligt. 

Personalet på FI bruger pt. Grex som midlertidigt personalerum. Det medfører at 
eleverne ikke kan bruge Grex som pauserum/opholdssted indtil videre. Ledelsen ser på 
plan for hvordan det evt. kan arrangeres anderledes, hvis renoveringen langvarigt ud, så 
børn og personale kan få optimale rammer og godt arbejdsmiljø at være i. 

iii. Status opgravning af Filippavej 

Vandforsyningsledningen skal graves op, og det er planlagt at vare i ca. 6-7 uger. Det 
planlægges at arbejdet påbegyndes i uge 26. 

 

b. Formandskab 

i. Engagement i SB 

Diskussion om hvordan medlemmerne kan deltage i arbejdet med projekter. Det er 
vigtigt at arbejdet med projekterne er konkrete, så engagement og tid kan tilpasses. 
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Brainstorm om mulige arbejdsprojekter for skolen ved søerne, og udarbejde 
prioriteringer herefter.  

Ledelsesmæssig forankring i projekterne, som drivkraft. 

 

ii. Info om skolebestyrelses netværk 

Skolebestyrelserne i Frederiksberg har skabt et fælles netværk, som har fokus på de 
besparelser som rammer skole/fritids området nu, og kommende år. Netværket var 
arrangør af demonstrationen foran rådhuset i uge 10. 

 

c. Elevråd – Afbud fra elevrådet. 

Kort info fra sidste elevrådsmøde v. Per 

- Eleverne udarbejder spørgeskemaundersøgelse vedr. stamlokalerne på FI. 

- Eleverne har forslag til at evt. økonomisk overskud fra eks. emneugen ”Søby” 
kan bruges til tilskud til ex. lejrskole/velgørenhed. 

- Eleverne ønsker bedre drikkevandsløsninger, og hygiejneforhold. 

 

4) Arbejdsgrupper     (D) 

a. Branding af udskolingen/Filippa-vej 

Ledelsen holder oplæg om strategi for udskolingen. Der nedsættes en arbejdsgruppe bestående 
af: Jannie, Eva, Per, Michael – Der skal findes elever som kan deltage i gruppens arbejde. 
   

b. Atrium-gård Filippa 

Nina, Tore, Michael og Laura udarbejder et oplæg til et kommende møde. (Eva vil indgå senere 
ang. fundraising) 

 

5) Kvalitetsdialog med Skoleafdelingen    (O) 

Michael gennemgår kvalitetsdialog oplæggets indhold. 

- Indsatser omkring PLC, Trivselsmålingen og fremadrettet arbejde med denne – 
fokus på elevrådet inputs hertil, arbejdet med brug af hård/blød data i det 
daglige arbejde. 

6) Godkendelse af timefordelingsplan for skoleåret 2023/24  (B) 

Det noteres hvilke timer som der er på årgangene på skolen ved søerne. 

 

- 4. årgang: Der er kun svømning på 4. årgang. 

- 5. årgang: Ingen svømning, kun alm. Idræt i 2 lektioner. 

- 7. årgang: Kan vælge mellem madkundskab 

- 7.+8.+9. årgang: Skal nu have 3 lektioner Idræt. 
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- Ang. dansklektioner i indskolingen – Er der en dansklektion man selv kan 

placere? Opdateret – der er ikke en dansk-lektion skolen selv kan placere. 

- Ang. kristendom på 7. + 8. årgang – Den ene lektions kristendom skal placeres 

det år hvor de ikke har konfirmationsforberedelse. 

 

7) Godkendelse af regnskab for 2022    (B) 

Det skal undersøges nærmere om skolens efteruddannelsesbudget ikke er brugt. (Per) 

(Torben) Skolebestyrelsen ser med bekymring frem imod flere besparelser, og er bekymret for udviklingen 
af skolen under de rammer. 

 

Godkendelse af budget for 2023 - Punktet udskydes til næste møde. (B) 

 

Planlægning af dialogmøde april 2023 .   (D) 

a. Tema: Meddelelsesbog - Punktet udskydes til mødet i Maj 

b. Forslag om at rykke mødet til maj/juni 

 

8) Markedsfestival     (D) 

Michael holder kort oplæg om skolens tanker om en kommende markedsfestival med afholdelse i Juni. 
Målet i år er omhandler ”fællesskab”, og intentionen er at åbne skolen op for forældre og 
omkringboende, som kan få et indblik i hvad der sker/arbejdes med på skolens matrikler. 
Skolebestyrelsen synes det er en god idé og finder det spændende at følge.  

Nina – På sigt se på Funding til et arrangement som dette. 

 

9) Evt.      (O) 

Hans Peder har valgt at udtræde af skolebestyrelsen. – Skolebestyrelsen takker Hans Peder for hans 
indsat i arbejdet. 

 

 

 

 


